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Številka:  900-73/2021 

Datum:   3. 2. 2022 

 

 

Zadeva: Odgovori na vložena vprašanja in pobude iz 32. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj,  
               24. 1. 2022 
 

Helena Neudauer, svetniška skupina SDS je posredovala 

pobudo št. 1403/32: Glede na navedeno dajem naslednjo svetniško pobudo: Ob obnovi Ulice 5. 

prekomorske ter preplastitvi in razširitvi Vodove ulice naj se uredi (pločnik, ureditev ter asfaltiranje 

vozišča) tudi zgornji del Župančičeve ulice (od OŠ Ljudski vrt do Vodove ulice). 

Obrazložitev: V letu 2022 je predvidena obnova Ulice 5. prekomorske vse do križišča z Župančičevo 

ulico, prav tako bomo  v skladu s Sklepom o investicijskih vlaganjih v cestno infrastrukturo za območje 

Mestne  občine Ptuj izvedli preplastitev in razširitev asfaltnega vozišča Vodove ulice. Zgornji del 

Župančičeve ulice (od OŠ Ljudski vrt do Vodove ulice) predstavlja krajši, a zelo pomemben odsek, ki pa v 

sedanjem stanju ne zagotavlja primernih pogojev za pešačenje (ni pločnika) in vožnjo, še posebej 

problematičen pa je varnostni vidik šolske poti do OŠ Ljudski vrt.  

Odgovor: V zvezi z omenjeno pobudo bomo preverili dejansko možnost ureditve pločnika in asfaltiranja 

dela vozišča na zgornjem delu Župančičeve ulice od OŠ Ljudski vrt do Vodove ulice. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1404/32: V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo pobudo: V kolikor obstaja 

kakršnakoli možnost ureditve in označbe parkirnega prostora za invalida, naj se ta parkirni prostor 

uredi in označi na terenu v neposredni bližini njegovega vhoda v blok do njegovega stanovanja na 

naslovu Ulica 25. maja št. 8, 2250 Ptuj. 

Obrazložitev: Občan Ciglar Janez, stanujoč Ulica 25. maja št. 8, 2250 Ptuj je po njegovi izjavi invalid I. 

ktg., 80 % nepokreten in s 100 % telesno okvaro želi, da se mu označi parkirni prostor za invalida v 

neposredni bližini njegovega vhoda, max. oddaljenost 50 m. Cca 150 m od svojega vhoda sicer ima 

garažo, vendar največkrat zaradi telesne okvare te oddaljenosti ne more premagati. Ogledala sem si tudi 

teren, ugotavljam da ta blok nima nobenega parkirnega mesta, ima pa veliko zelenico, ki bi morda lahko 

služila delno za parkiranje. Da pa je že imel dovoljeno parkiranje v neposredni bližini vhoda govori 

odločba v prilogi. 

Odgovor: Predloga ni mogoče upoštevati, ker je v neskladju z zakonodajo. Navedeno območje je v 

skladu  s prostorskim planom določeno kot območje za pešce, zato so vsa parkirana vozila na teh mestih 

parkirana nepravilno.  

MO Ptuj je dolžna ves čas delovati v skladu z veljavno zakonodajo, zato mora tudi pri zarisu parkirišč 

upoštevati veljavne odloke, akte in pravilnike. Zaris parkirišča na način, kot je predlagan ni možen, ker krši 

prometne predpise.  

Na območju obnovljene Ulice 5. prekomorske so novo urejena vzdolžna parkirišča za invalide ob cesti v 

bližini vhodov Ulice 5. prekomorske 15 in 16. Omenjena parkirišča so od stanovanjske stavbe pobudnika 

oddaljena cca 150 m. Navedena parkirišča so na voljo vsem uporabnikom. 
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Zavedamo se, da na tem območju obstaja velika problematika parkiranja za vse, še posebej pa za 

invalidne osebe, zato bomo dodatno preverili možnosti, ki pa, to ponovno poudarjamo, morajo biti v skladu 

z veljavno zakonodajo.  

Ker je v stanovanjskem naselju večji del površin v lasti vsakokratnih lastnikov, predlagamo, da pobude za 

dodatne ureditve podate upravljavcem posameznih objektov. V izogib morebitnim nesporazumom 

dodatno pojasnjujemo, da lahko MO Ptuj parkirišča za invalide ureja samo na javnih parkirnih mestih.  

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala              

pobudo št. 1405/32: V njegovem imenu in imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo 

pobudo: Odgovorni zaposleni ljudje Upravljalca JS Ptuj d.o.o. naj sprotno preverjajo, ali so 

prometne poti varne in očiščene in naj jih po potrebi sproti čistijo.  

Obrazložitev: Občan Zoran Pešakovič, stanujoč Cesta 8. avgusta 24, 2250 Ptuj, občasno uporablja kot 

svoj dovoz tudi kategorizirano staro cesto, ki povezuje Ptuj – Podvinci, od železniškega mostu na 

Čarmanovi ulici med njivami do vasi Podvinci. V priponki je Email, ki ga je naslovil na mene osebno z 

željo, da to posredujem tudi na mestni svet. Podaja namreč dve pobudi. 

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali  upravljavcem občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v 

pregled in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala              

pobudo št. 1406/32: V njegovem imenu in imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo 

pobudo: Prav tako naj odgovorni ljudje, ki so odgovorni za čiščenje potoka Rogoznica preverjajo 

strugo in jo sprotno čistijo. 

Obrazložitev: Občan Zoran Pešakovič, stanujoč Cesta 8. avgusta 24, 2250 Ptuj, občasno uporablja kot 

svoj dovoz tudi kategorizirano staro cesto, ki povezuje Ptuj – Podvinci, od železniškega mostu na 

Čarmanovi ulici med njivami do vasi Podvinci. V priponki je Email, ki ga je naslovil na mene osebno z 

željo, da to posredujem tudi na mestni svet. Podaja namreč dve pobudi. 

in 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1421/32: Potok Rogoznica je na zadnjem delu od mostu do izliva v kanal Drave, poln 

različnih odpadkov – od sodov do stiropora, vej itd., ki jih prinese s seboj tok. Večkrat sem že 

opozorila, da je potrebno potok redno čistiti, saj v času nalivov zelo naraste (značilnih za pomlad 

in jesen) in predstavlja poplavno nevarnost, ki jo še povečajo ovire za pretok v potoku. 

in 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1447/32: Podajam pobudo, da se obvesti upravljalca vodotokov, da sanira brežine in 

očisti vodotok v Štukih pri stanovanjski hiši Štuki 40 in 40a, kjer redno prihaja do razlitja potoka. 

Neimenovani vodotok zaliva stanovanjske hiše občanov in jim povzroča materialno škodo. 

Odgovor: Struge vodotokov se trudimo preverjati v največji možni meri, zlasti po obilnejši deževjih. Žal pa 

zaradi obsežnega območja, ki jih rečni nadzorniki pokrivamo in obsežnega obsega dela, ne moremo 

vsakega vodotoka pregledovati od izliva do izvira. Je pa zato vedno zelo dobrodošlo, da pribrežni lastniki 

oziroma mimoidoči ob opažanju bilo kakršnih težav pokličejo na VGP. Nobene stranke še nismo ignorirali 

in vsako težavo pogledamo in po potrebi urgiramo.  

V prihodnjem tednu si bomo ogledali omenjen odsek potoka Rogoznica. V primeru, da ocenimo, da je 

težava "nujna" bomo poskušali pridobiti odobritev za intervencijsko čiščenje iz strani DRSV. 

Sicer pa se na območju mesta Ptuj izvajajo vsakoletne košnje vsaj 1x letno na potoku Rogoznica in 

njenem desnem pritoku, potoku Grajena in del njenega levega pritoka ter potoku Studenčnica. 

Na potoku Grajena se v zadnjih letih ureja struga v srednjem oziroma zgornjem toku (pred mestom Ptuj, 

ob Maistrovi cesti, v Štukih in v Grajeni), vse v MO Ptuj. Prav tako je v letošnjem letu predvideno 

nadaljevanje vzdrževanje in čiščenje struge Grajene od novega mostu gorvodno.  
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Pripravila: Marijana Nikšič Zorko in Gašper Černigoj, VGP Drava Ptuj 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                

vprašanje št. 1407/32: Zato dajem v njegovem imenu in imenu stranke MO  DeSUS  Ptuj naslednje 

vprašanje: Zakaj so pločniki ob nekaterih cestah prerasli s travo (pločnik je nižji od zemlje ob 

pločniku), zelo izstopajoči primer je Puhova ulica in kdo je odgovoren za urejanje teh površin? 

Obrazložitev: Občan Martin Potočnik želi naslednjo obrazložitev dejanskega stanja vezano na čiščenje 

pločnikov in izvedbo investicijsko vzdrževalnih del v ČS Rogoznica. O njegovih zahtevah so že obveščeni 

Predsednik ČS Rogoznica in tudi predstavnika iz Rogoznice v Svetu ČS Rogoznica. 

Odgovor: Za urejanje pločnikov ob občinskih cestah so zadolženi upravljavci vzdrževalci cest Javne 

službe Ptuj, d.o.o., katerim bomo posredovali pobudo v pregled in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

vprašanje št. 1408/32: Zato dajem v njegovem imenu in imenu stranke MO  DeSUS  Ptuj naslednje 

vprašanje: Ali je možno dobiti podatke za ČS Rogoznica, kaj vse se je naredilo v zadnjih 10-ih letih 

za vsako vas posebej (infrastruktura, cestne povezave, šport in prosti čas)?  

Obrazložitev: Občan Martin Potočnik želi naslednjo obrazložitev dejanskega stanja vezano na čiščenje 

pločnikov in izvedbo investicijsko vzdrževalnih del v ČS Rogoznica. O njegovih zahtevah so že obveščeni 

Predsednik ČS Rogoznica in tudi predstavnika iz Rogoznice v Svetu ČS Rogoznica. 

Odgovor: V tabeli (Priloga 1: investicije ČS Rogoznica) so navedene investicije po področjih od leta 2010 

do 2021 v Četrtni skupnosti Rogoznica. 

Pripravila: Jasmina Krajnc  

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval  

pobudo št. 1409/32: Postavitev varovalne enostranske ograje: V jesenskih mesecih so delavci 

podjetja VGP Drava Ptuj urejali brežine potoka Grajena. Lepo urejene brežine pa so povzročile 

težavo, ker se je s tem zožila bankina ob cesti. Postavili so količke, kateri pa ne predstavljajo prave 

varnosti za pešce in vozila. Pri izvajalcih se naj preveri ali bodo te količke odstranili in nadomestili 

z ograjo. V kolikor ni v planu, dajem pobudo oz. zahtevo krajanov, da se ta v najkrajšem času 

uredi. 

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu koncesionarju občinskih cest Javne službe 

Ptuj, d.o.o. v pregled stanja na terenu. Na podlagi pregleda in ugotovitev se bodo določili ustrezni ukrepi 

za varovanje nevarnega odseka ceste. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1410/32: Predlagam, da se pravočasno vse dobavitelje telekomunikacij, vodovoda, 

kanalizacije in plina ter elektrike obvesti o nameravani rekonstrukciji Ormoške, da pravočasno 

uredijo vse potrebno za posodobitve in menjave kablov ter cevi, da ko bo rekonstrukcija enkrat 

končana, ne bo dodatnih posegov v cesto, ker to vedno uniči kakovost cestišča. 

Odgovor: Zgoraj navedeni upravljavci posameznih komunalnih vodov so udeleženi že ob pripravi 

projektne dokumentacije DGD, saj na projekt podajo projektne pogoje in mnenja. Projektna dokumentacija 

vsebuje vse novogradnje, zamenjave ali zaščito komunalnih vodov, glede na podane projektne pogoje 

upravljavcev. Med samo gradnjo pa odgovorni nadzornik in vodja gradbišča skrbita za potrebno 

koordinacijo med upravljavci posameznih komunalnih vodov. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1411/32: Predlagam, da se od DRSI zahteva, da se parcelacija Ormoške ceste vrši na 

način, kot je to bilo dogovorjeno z njenimi predstavniki na skupnem sestanku dne  9. 5. 2019, kot 



4 

 

sledi iz zapisnika, in sicer naj bi na teren ob parcelaciji šli poleg geodetov tudi projektant, 

odkupovalec in pravnik, da se lahko točno pokaže krajanom, do kje bo segal posamezen segment 

ceste, da se lahko po potrebi dogovorijo posamezna odstopanja od projektne naloge na licu 

mesta. 

in 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1412/32: Predlagam, da se od DRSI zahteva, da se zagotovi ustrezna obvozna cesta za 

čas rekonstrukcije Ormoške kot to predvideva zakonodaja. Prebivalci Brstja in Budine zahtevajo, 

da se lokalna cesta (Ulice Brstje in Ob Jezeru), za čas obnove zapre z rampo. Pravočasno je 

potrebno predvidet obvozne ceste in jih tudi vključiti v morebitno sanacijo po končani 

rekonstrukciji. Če ustrezna cesta za obvoz ne obstaja, zakonodaja predvideva, da se izgradi nova, 

če je to potrebno.  

Odgovor: Pobudi sta posredovani na DRSI.  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1413/32: Četrtna skupnost Jezero že cel mandat opozarja na nevarnost, ki jo 

predstavlja cesta v Brstju zaradi plazenja brežine, zato predlagam, da se nujno pristopi k sanaciji 

le-te, da ne bo prišlo do večje škode ali kakšne nesreče.  

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu koncesionarju občinskih cest Javne službe 

Ptuj, d.o.o. v pregled stanja na terenu. Na podlagi geomehanskega pregleda in ugotovitev se bodo določili 

ustrezni ukrepi za varovanje in sanacijo dela ceste. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1414/32: Enormno narasli stroški ogrevanja zelo vznemirjajo prebivalce Ptuja, zato 

predlagam, da občina delno subvencionira cene ogrevanja po vzoru države in izda energetske 

voucherje za vse krajane, ne le zgolj tiste, ki se ogrevajo preko JS. 

Odgovor: S problematiko dviga cen energentov se srečujemo na nivoju celotne države. Država je že 

sprejela določene zakonske osnove, s katerimi bodo državljanom pomagali pri plačilu višjih položnic 

energentov. Hkrati se občani lahko že sedaj po pomoč obrnejo na ustrezne institucije, kot so center za 

socialno delo, Rdeči križ in karitas. Ko so izpolnjeni vsi pogoji pa lahko občina svojim občanom pomaga 

tudi z občinsko denarno pomočjo.  

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1415/32: Glede na to, da imajo nekateri javni zavodi in osnovne šole po več delavcev iz 

naslova javnih del, naj se tudi OŠ Olge Meglič in OŠ Mladika zagotovi vsaj enega delavca iz javnih 

del, da ga lahko zaposlijo kot informatorja, pri čemer naj se občina aktivno vključi v reševanje 

problema. Občina naj se poveže z območno službo ZRSZ in preveri, kako je možno, da so takšne 

razlike v obravnavi šol iz ptujskega področja, tako da imajo OŠ Ljudski vrt kar pet zaposlenih iz 

javnih del, drugje pa nobenega, čeprav so se vse šole pravočasno prijavile.  

Odgovor: Vsakoletno Javno povabilo za sofinanciranje stroškov zaposlitev dolgotrajno brezposelnih oseb 

v javnih delih je omejeno s sredstvi iz proračuna RS. V letošnjem letu čaka na OS Ptuj na odobritev 

približno ena tretjina pravočasno oddanih vlog. ZRSZ je na ministrstvo podal pobudo za dodatna sredstva, 

na odgovor še čakajo. 

Trenutno odobrena javna dela za leto 2022 so tista, ki so bila oddana prej. V kolikor bi bila oddana na isti 

dan, isto uro, minuto… bi se na ZRSZ poslužili točkovanja glede na merila javnega povabila.  

Javna dela so namenjena izključno dolgotrajno in težje zaposljivim brezposelnim osebam in njihovemu 

lažjemu prehodu na realni trg dela in ne reševanju kadrovskih stisk izvajalcev. Ker pa se na MOP 

zavedamo doprinosa javnih delavcev v OŠ, smo z ZRSZ v dnevnem stiku glede morebitnih dodatnih 
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odobritev javnih del. V kolikor le ta ne bodo odobrena, bomo šolam pri zagotavljanju dodatnega kadra 

pristopiti naproti na druge načine. 

Pripravila: Nataša Koderman in ZRSZ OS Ptuj 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1416/32: Stanovalci Ulice 5. prekomorske so že večkrat opozorili, da po zaključenih 

delih še vedno ni nobenih košev za smeti, zato predlagam, da se čimprej postavijo.  

Odgovor: Koši so naročeni, po dobavi bodo koši nameščeni na ustrezna mesta. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1417/32: Z novim letom je občina dobila višjo povprečnino od države, ta denar bi lahko 

občina porabila za to, da bi ublažila val podražitev na ta način, da svojih storitev ne bi dražila, 

hkrati pa naj od svojih podjetij zahteva, da se pred podražitvijo obvezno opravijo racionalizacije 

poslovanja – najlažje je namreč prevaliti stroške na občane, pri čemer včasih “pozabi”, da je 

naloga občine tudi, da krajanom pomaga in jim olajša bivanje, pa ne zgolj tistim, ki so na 

socialnem robu, ampak vsem enako.  

Odgovor: Država je v letu 2022 v primerjavi z letom 2021 res določila višjo povprečnino, ter s tem 

namenila Mestni občini Ptuj nekaj višje prihodke iz dohodnine, kot v letu 2021. Ti prihodki pa so bili 

upoštevani že ob pripravi proračuna in so vključeni v sprejet proračunu za leto 2022, s katerim so 

predvideni prihodki in drugi prejemki ter odhodki in drugi izdatki občine za eno leto. V sprejetem proračunu 

so načrtovani odhodki, ki jih je potrdil mestni svet, občina pa lahko prevzema obveznosti in izplačuje 

sredstva proračuna v breme proračuna tekočega leta samo za namen ter do višine, ki sta določena s 

proračunom, in če so za to izpolnjeni vsi z ustavo, zakoni in drugimi predpisi določeni pogoji. Zaradi tega 

pri izvrševanju proračuna ni manevrskega prostora za spremembe pri porabi prihodkov, ki izhajajo iz višje 

določene povprečnine za leto 2022. Mestna občina Ptuj pa si, v okviru svojih pristojnosti, vedno prizadeva 

za dobrobit občanov ter zahteva od javnih podjetij, da poslujejo preudarno, racionalno in učinkovito. 

Pripravil: Benjamin Panikvar 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1418/32: Občan je opozoril na “blatne kolovoze na pokopališču”, in sicer JS pri 

vzdrževanju pokopališča le-tega tudi onesnažujejo, saj za odvoze odpadkov in listja uporabljajo 

traktor s prikolico, ki je širša kot so poti na pokopališču, tako da delno vozijo po zelenici in jo s 

tem uničujejo, blato se pa prenaša na poti in tam ostane. JS naj nemudoma uredijo, da do 

onesnaženja poti in uničenja zelenice več ne bo prihajalo, saj je pokopališče mesto pokoja za 

svojce in kot tako si zasluži skrbno obravnavo. 

Odgovor: Delavci Javnih služb Ptuj skrbijo za urejenost pokopališča s pobiranjem smeti, čiščenjem 

listja in ostankov nagrobnih sveč ter zelenega odreza. Za odvoz se uporablja manjši traktor s prikolico, pri 

čemer v jesenskem in zimskem času pogosteje pride do manjših poškodb na zelenici kot v poletnih 

mesecih, ko so površine bolj suhe. Po izvedbi del pa delavci zmeraj očistijo blato iz asfaltnih površin.  

Pripravil: Boštjan Prosenjak, vodja pogrebne in pokopališke dejavnosti JS Ptuj 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1419/32: S količki, ki označujejo potek ceste v snegu, je trasa na veliko lokalnih cestah 

mestih preširoka, hkrati se pluži s prevelikimi plugi za ozke lokalne ceste, tako da nastanejo 

udarne jame, kar posledično oslabi asfaltni rob ceste, ki se začne krušit, kar vpliva na stroške 

vzdrževanja zaradi popravil. Krajani poročajo tudi, da se pogosto poškodujejo celo njihove ograje. 

Predlagam, da se pripravi ustrezni načrt za pluženje, stroške neustreznega pluženja pa naj 

prevzame vzdrževalec, ne občina. 

Odgovor: Postavitev količkov ob občinskih cestah se izvaja v skladu s Pravilnikom o rednem vzdrževanju 

občinskih cest. Širina postavitve je določena glede na širino vozišča. Prostor med voziščem in količki je 
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namenjen za odlaganje snega, predvsem kadar zapade večja količina snega v krajšem času in je 

potrebno zagotoviti ustrezne površine za odlaganje snega. Zaradi tega nastanejo v času zimske sezone 

poškodbe bankin in uničeni robovi asfaltnih površin. Izvajalci zimske službe imajo ustrezna zavarovanja 

izvedbe del in poškodb, ki nastanejo v času izvajanja del. V kolikor pride do poškodovanja ograj ali 

podobnih objektov so izvajalci nemudoma pozvani k odpravi le teh, kar se tudi izvaja na terenu. Stroške 

nepravilnega izvajanja del in poškodb prevzemajo izvajalci del. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1420/32: Omenjena lokalna cesta Ob Jezeru, ki teče od Rance do tovarne “Vuk”, je 

široka zgolj za eno vozilo, zato vozila vozijo po bankini, posledično so le-te luknjaste in nevarne, 

posebej slabo je stanje pod Puhovim mostom, zato predlagam, da se opravi ogled ceste in popravi 

bankine. Hkrati ponovno predlagam, da se pod Puhovim mostom namesti koš za odpadke in 

ogledalo, kajti gre za nepregleden ovinek, kjer pogosto pride do “bližnjih srečanj”. Zanima me, kdo 

je odgovoren, da kljub večkratnim pobudam, to še ni urejeno? Kdo bo odgovarjal v primeru 

nesreče? 

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu koncesionarju občinskih cest Javne službe 

Ptuj, d.o.o. v pregled stanja na terenu. Na podlagi pregleda in ugotovitev se bodo določili ustrezni ukrepi 

za vzdrževanje odseka ceste in postavitev ustrezne signalizacije. V skladu z Zakonom o pravilih cestnega 

prometa in Zakonom o cestah lokalna skupnost skrbi za varen in nemoten promet na občinskih cestah. 

Vsi udeleženci v prometu pa so odgovorni, da ravnajo v skladu s pravili in da s tem zagotavljajo prometno 

varnost. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1422/32: Glede na to, da nekateri zavodi in občinska podjetja izplačujejo sejnino 

članom sveta zavoda/nadzornega sveta, drugi pa ne, me zanima, kateri ga in v kakšni višini ter od 

česa je to odvisno – gre za odločitev posameznega podjetja/zavoda ali občine? 

Odgovor: Iz ZD PTUJ so sporočili, da so sejnine določene v Pravilniku o sejninah in drugih stroškov 

članov sveta zavoda. Sprejem pravilnika in izplačilo sejnin je predlagal in sprejel svet zavoda leta 2006, v 

višini  33,38 € bruto (redna seja) in 16,69 € bruto (korespondenčna seja) za člane Sveta zavoda in Sejnina 

predsednika Sveta zavoda 130 % bruto sejnine članov Sveta zavoda (redna oz. korespondenčna seja).  

Iz LEKARN PTUJ so sporočili, da so skladno s sklepom sprejetim na 1. redni seji sveta zavoda Lekarn 
Ptuj člani sveta zavoda upravičeni do sejnin in stroškov (skladno s Statutom Lekarn Ptuj in Uredbo o 
sejninah in povračilih stroškov v javnih skladih, javnih agencijah, javnih zavodih in javnih gospodarskih 
družbah. Izplačujejo se iz prihodkov izven proračunov ustanoviteljic. Višina sejnin: redna seja: 60,00 EUR 
za vse člane, razen za predsednika sveta 78,00 EUR (60,00 EUR + 130 %) korespondenčna seja: 50 % 
redne sejnine, tj. 30,00 EUR za vse člane, razen za predsednika sveta 39,00 EUR. Vsi ostali zavodi 
Mestne občine Ptuj so sporočili, da sejnin ne izplačujejo.  
V skladu z 284. členom ZGD-1, ki ureja plačila članom nadzornega sveta delniške družbe (ter se 

uporablja tudi za družbe z omejeno odgovornostjo, v kolikor družbena pogodba ne določa drugače), se 

članom nadzornega sveta lahko za njihovo delo zagotovi plačilo, kar določi statut ali skupščina, pri čemer 

mora biti plačilo v ustreznem razmerju z nalogami članov nadzornega sveta in finančnim položajem 

družbe. V podjetjih Javne službe Ptuj d.o.o. in Komunalno podjetje Ptuj d.d., so člani nadzornega sveta 

podjetij upravičeni do plačila v višini 200,00 EUR bruto za člana nadzornega sveta na sejo in 260,00 EUR 

bruto za predsednika nadzornega sveta na sejo. Plačilo za člane in predsednika nadzornega sveta 

podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. je bilo določeno s sklepom skupščine družbe (mestni svet) z dne 26. 6. 

2019, plačilo za člane in predsednika nadzornega sveta družbe Komunalno podjetje Ptuj d.d. pa je bilo 

določeno s sklepom skupščine družbe z dne 26. 7. 2012. 

Pripravili: skrbniki zavodov Mestne občine Ptuj in Adela Ferme 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1423/32: Prebivalce CŠ Center je razburila napoved, da se bodo podrla drevesa na 

zelenici za avtobusno postajo in to kljub drugačnim zagotovilom županje in občine. Naša 

svetniška skupina je glasovala proti umeščanju stanovanjskega bloka v ta prostor, kljub temu, da 

podpiramo gradnjo stanovanj, saj se nam je zdela ta lokacija neprimerna iz večih vidikov, med 

drugim tudi zaradi tega, ker je potrebno ohraniti čim več zelenja v mestnem jedru. Pozivam 

županjo in občino, da se drži dogovora in odstopi od projekta.  
Odgovor: Mestna občina Ptuj je v skladu s projektno dokumentacijo, ki jo je pripravil projektant Projekt 

d.d. Nova gorica, blok umestila v zahodni vogal zelenice na način, da se čim več zelenih površin in 

obstoječih dreves ohrani. S tem se ohranja možnost nadaljnjega razvoja območja površin, kjer je trenutno 

parkirišče, hkrati pa tudi zadostna površina zelenih površin, glede na neposredno obstoječo pozidavo s 

stanovanjskimi objekti. Na zelenih površinah bomo na koncu projekta zasadili vsaj toliko dreves kot jih bo, 

zaradi izgradnje stanovanjskega bloka, potrebno odstraniti. 

Predvidena najvišja višina objekta je cca. 18 m od kote terena. Glede na to, da so stanovanjski bloki od 

predvidene gradnje oddaljeni za cca. 37 m, tako pogledi kot tudi osončenje bivalnih prostorov ne bodo 

manj kvalitetni.  Z novim stanovanjskim blokom bo le onemogočen pogled na del parkirišča, ki sedaj 

poglede iz blokov kvečjemu kazi. 

Ker je bilo možno stanovanjski blok umestiti v prostor, kot je opisano, ni razloga za odstop od projekta. 

Pripravila: Mojca Brunčič in Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1424/32: V skladu z javno objavljenimi podatki, je bila za DRSI v letu 2021 izvedena 

študija obremenitev s hrupom, ki je pokazala čezmerne obremenitve na območju Ormoške ceste, 

na kar smo prebivalci in civilna iniciativa vseskozi opozarjali. Posledično bo DRSI financiral 2,5 

mio € za protihrupno zaščito na cca. 150 hišah ob cesti Ptuj-Spuhlja-Markovci. Zanima me, ali je 

občina Ptuj seznanjena s to študijo in s tem projektom in v njem sodeluje, katere hiše zajema ta 

investicija, za kakšno obliko protihrupne zaščite gre in kdaj bo ta investicija izvedena. Prav tako 

me zanima, ali lahko ta investicija ogrozi umestitev obvoznice, saj bi rekonstrukcija Ormoške ob 

hkratni postavitvi protihrupne zaščite lahko pomenila, da bo ta cesta dolgoročno podaljšek nove 

glavne ceste Ormož-Ptuj. Zato ponovno pozivam občino, da nemudoma odstopi od dogovora, ki 

ga je podpisal g. Senčar in dovoljuje državi, da to cesto uporabi za navezavo na novo cesto.  

Odgovor: Seznanjeni smo, da je študija izdelana, ne pa tudi z vsebino. Glede vsebine pričakujemo, da 

nam bodo rezultati študije predstavljeni.  

Pripravil: Andrej Trunk  

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1425/32: Na moje vprašanje št. 1325/30 v zvezi s pobudo št. 1120/26  sem prejel 

odgovor, ker zavezanca nista sledila opozorilu inšpekcije, ki je bilo izrečeno na zapisnik, se jima je 

za ureditev odvodnjavanja iz omenjene deponije ob Cesti 8. avgusta, izdala v novembru 2021 

odločba, katere rok se še ni iztekel. Ker deponija še v januarju 2022 nima urejenega 

odvodnjavanja, kar je v zimskem času še posebej nevarno, saj  izcedne vode iz deponije, ki se 

stekajo na cesto zaradi nizkih temperatur zamrznejo, me zanimajo podrobnosti izdane odločbe za 

ureditev odvodnjavanja. Glede na to, da gre za javni interes predlagam, da se mi predloži 

navedena odločba. V vsakem primeru pa se naj povzame številko odločbe, datum izdaje odločbe, 

izrek odločbe (kaj in v kakšnem obsegu zavezanec mora izvršiti dela odvodnjavanja) in kdaj poteče 

rok za ureditev odvodnjavanja. 

Odgovor: Zavezancema Hasanagić, Cesta 8. avgusta 18a, 2250 Ptuj je bila dne, 24. 11. 2021 izdana 

odločba pod štev. 061-210/2021-4, s katero jima je bilo odrejeno, da preprečita stekanje meteornih 

izcednih vod  iz zemljišča s parcelo št. 721/3 k.o. 388 Rogoznica v cestišče občinske ceste, kategorizirane 

kot LC 328 101-Ptuj. Rok za izvršitev je bil 30 dni po vročitvi odločbe. Odločba jima je bila vročena dne 2. 

12. 2021. Zavezanca sta dne, 30. 12. 2021 podala pisno izjavo, da sta uredila odvodnjavanje. Ob 
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kontrolnem ogledu inšpekcije v januarju je bilo ugotovljeno, da sta v predelu, kjer ob robu zemljišča ni 

vgrajenega robnika, izvedla asfaltno muldo, ki pobira meteorno vodo. Ker je bil ogled opravljen v suhem 

vremenu bo ponovni ogled opravljen v času dežja, ko se bo dalo ugotoviti, ali izveden poseg res 

preprečuje stekanje izcednih vod na cesto. V kolikor se bo ugotovilo, da se voda še vedno izteka na 

cesto, bomo postopek nadaljevali z izvršbo. 

Pripravila: mag. Olga Fekonja 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1426/32: Deponija ob Cesti 8. avgusta ima naložen material tako visoko, da zastira in 

onemogoča pogled v primeru  vožnje  iz smeri  Čarmanove proti C. 8. avgusta in nato zavijanje v 

levo na Anželovo ulico, saj se ne vidi ali prihaja nasproti vozilo, ki ima sicer po pravilih prednost. 

Navedeno je zelo nevarno, saj je onemogočeno varno zavijanje, ker voznik v tem primeru nima 

pregleda ali z desne prihaja kak avtomobil. Za varno zavijanje v levo, se bi moralo na nasprotni 

strani postaviti ogledalo, katero bi omogočalo pogled ali z desne prihaja kak avtomobil. Na 

navedeno problematiko, so v preteklosti opozorili stanovalci Anželove ulice in bilo je obljubljeno, 

da se bo postavilo ogledalo za varen način zavijanja v levo. Ker se vse do danes navedena obljuba 

ni izpolnila predlagam, da vzdrževalec cest oz. MO Ptuj nemudoma postavi navedeno obljubljeno 

in nujno potrebno ogledalo in se na ta način zagotovi varno zvijanje v levo. 

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu koncesionarju občinskih cest Javne službe 

Ptuj, d.o.o. v pregled stanja na terenu.  

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1427/32: Dajem pobudo, da se še enkrat preveri opcijo izvajanja sej na daljavo tako za 

odbore kot mestni svet. Mislim da v trenutni situaciji, ko država spodbuja delo od doma v vseh 

javnih institucijah in gospodarstvu druženje v takšnem številu ne pripomore k umirjanju epidemije. 

Predlagam, da poskušamo poiskati somišljenike znotraj Združenja mestnih občin Slovenije in 

Združenja občin Slovenije ter oblikovati skupno pobudo glede možnosti izvajanja sej na daljavo in 

jo nasloviti na pristojno ministrstvo. Vsekakor v izvajanju sej na daljavo s pomočjo moderne 

tehnologije vidim prihodnost tudi po koncu epidemije saj način izvedbe zmanjšuje stroške, poveča 

fleksibilnost udeležencev in  je okolju prijaznejši. 

in 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je na seji podal  

pobudo št. 1467/32: Ponovno daje pobudo, da se razmisli o sodelovanju oz. organiziranju sej 

mestnega sveta na daljavo. Interes med svetniki je večinski, zato naj se proučijo možnosti, da bi se   

to lahko izvaja na daljavo in naj se takšen predlog posreduje na vsa združenja v katerih sodeluje 

MO Ptuj (ZMOS, SOS,..). Takšna pobuda je lahko osnova oz. podlaga za morebitno spremembo 

zakonodaje na tem področju. 

Odgovor: Ministrstvo za javno upravo (v nadaljevanju: MJU) je občine z dopisom, št. 032-180/2020/42 

dne 17. 6. 2021, obvestilo, da je s 16. junijem 2021 prenehala veljavnost Odloka o razglasitvi epidemije 

nalezljive bolezni COVID- 19 na območju Republike Slovenije (Uradni list RS, št. 73/21), v kontekstu 

delovanja občinskih organov to pomeni, da z navedenim datumom zakonski pogoji za izvedbo sej 

občinskega sveta na daljavo s pomočjo informacijsko-komunikacijske tehnologije niso več izpolnjeni. 

Četrti odstavek 35. člena Zakona o lokalni samoupravi za sklic seje na daljavo določa dva pogoja: prvič, 

da gre za primer naravne ali druge hujše nesreče, epidemije ali drugih izrednih okoliščin, če predstavlja 

izvedba seje z osebno navzočimi člani občinskega sveta tveganje za zdravje in varnost članov občinskega 

sveta in drugič, da gre za nujnost zaradi sprejetja odločitev, s katerimi ni mogoče odlašati. Pogoja sta 

kumulativna. Z iztekom veljavnosti prej omenjenega odloka prvi pogoj ni več izpolnjen. 

Glede na trenutno epidemiološko situacijo in opozorila svetnikov, smo ponovno pozvali MJU in dne 18. 1. 

2022 prejeli odgovor, ki se sklicuje na odgovor z dne 17. 6. 2021 in da v zvezi s tem ni drugačnih ali novih 

navodil (odgovor v prilogi). Pobudo bomo posredovali na združenja občin.  
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Pripravil: Matej Gajser 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1428/32: Dajem pobudo, da se preveri vse svetilke javne razsvetljave v MO Ptuj. Preveri 

se naj predvsem ali jih zastira rastje in razmisli o tem kako optimalno pozicionirati samo svetilno 

telo. Same svetilke znotraj krošenj dreves nimajo smisla, ali se jih prestavi nižje ali se primerno 

oklesti drevo. Mislim da so predvsem prehodi za pešce v naši občini zelo slabo osvetljeni. 

Predlagam, da se tam kjer so prehodi namesti močnejše žarnice. V sklopu tega naj se tudi zamenja 

žarnica oziroma popravi nedelujoča svetilka pri parkirišču pod gradom. 

in 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1458/32: Podajam pobudo, da se na prehodih za pešce pod gradom v neposredni bližini 

vrtca na Raičevi ulici nemudoma zamenja razsvetljava nad prehodom za pešce, ki je izjemno slaba 

in ne osvetli prehoda za pešce, kar je izjemno nevarno za pešce, ki prečkajo prehod v temi saj je 

vidljivost izjemno slaba.  

in 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1459/32: Podajam pobudo, da se na cesti Ptuj – Orešje – Čreta porežejo veje, ki štrlijo 

na cesto in so nevarne za udeležence v cestnem prometu. Te veje so nevarne, da pride do 

poškodb vozil, predvsem avtobusov in tovornih vozil s ceradami in ponjavami. 

in 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1460/32: Podajam pobudo, da se na cesti Ptuj – Orešje – Čreta z mletim asfaltom utrdijo 

bankine, ki so že v izjemno slabem stanju.  

Odgovor: Predlagane pobude smo posredovali upravljavcu koncesionarju občinskih cest Javne službe 

Ptuj, d.o.o. v pregled stanja na terenu.  

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1429/32: Preveri naj se ali so vsi zavodi uskladili najemnine svojih nepremičnin z 

vrednostjo točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini, da se nam ne bodo 

ponavljale zgodbe kot pri Zavodu za šport. Predlagam da se tam, ko javni zavodi nepremičnin za 

svojo dejavnost ne uporabljajo, upravljanje prenese na MO Ptuj, seveda če je to izvedljivo. 

Odgovor: Center interesnih dejavnosti Ptuj nima premoženja namenjenega izključno oddaji v najem. 

Občasno, kadar so njihove kapacitete proste jih oddajo. Če gre za mladinske organizacije ali 

posameznike, ki delujejo na področju mladinskega polja, oddajajo prostore brezplačno, v okviru servisne 

dejavnosti, ki predstavlja njihovo pomembno področje delovanja, tako, da omogočijo mladinskim 

organizacijam ali posameznikom, da izvedejo svoje neprofitne aktivnosti. Za najeme tržnega značaja, pa 

pri njih prihaja redko. 

Pri Zavodu za šport Ptuj usklajujejo najemnine z novim cenikom, ki je v pripravi. Osnovne šole imajo 

usklajene cene za uporabnino svojih prostorov s sprejetim cenikom objavljenim v UV MO Ptuj. ZD Ptuj 

oddaja v najem prostore Psihiatrični bolnišnici Ormož. Namen oddajanja prostorov v najem je, da 

prebivalcem iz Ptuja in okolice omogočijo obisk psihiatra na Ptuju in s tem povečajo dostopnost. Št. m2: 

47,06 m2. Najemnina (najem + obratovalni stroški) je skupaj 437,356 EUR/mesec. V izračunu je 

upoštevana najemnina 6,163 EUR/m2. Iz Lekarn Ptuj so sporočili, da kot najemodajalec oddajajo v najem 

eno nepremičnino – posamezni del stavbe 13 (del prostora kurilnice) v stavbi 74, ki stoji na parc. št. 1112, 

k.o. 400 Ptuj , Trstenjakova ulica 9, v izmeri 19,78 m2 in sicer skladno z 16. členom Odloka o oddajanju 

poslovnih prostorov in garaž v najem in Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih 

stanovanjskih skupnosti, za kar je najemodajalec pridobil soglasje lastnika – MOP, št. 363-97/1997 z dne 

20. 4. 2018. V letu 2021 je Lekarna Ptuj prejela plačila za 7 najemnin. Torej 7x114,39 =800,74. Vsi ostali 

zavodi iz področja izobraževanja nimajo premoženja, ki bi ga oddajali naprej. 
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Ostali zavodi sredstev prejetih v upravljanje ne dajejo v najem. 

Pripravili: skrbniki zavodov Mestne občine Ptuj 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1430/32: Predlagam da se razmisli o ureditvi dodatnih parkirnih prostorov pri območju 

enote vrtca Narcisa. Prav tako se naj razmisli o ureditvi oziroma umestitvi krožnega toka okrog 

mehaničnih delavnic na naslovu Raičeva 14, ki bi omogočal staršem varno odlaganje in pobiranje 

otrok primerljivo kot »Poljubi in odpelji! le z malo daljšim časovnim intervalom 5-10 minut. 

Problem vidim predvsem v tem da se je na to lokacijo preselila tudi uprava vrtca  za katero pa je 

tudi potrebno po normativih zagotoviti zadostno število parkirnih mest. Trenutno starši ustavljajo 

avtomobile na avtobusnem postajališču in preko cestišča na mestu, kjer je sicer parkiranje in 

ustavljanje prepovedano s prometnim znakom. 

Odgovor: Mestna občina je lani naročila pripravo projektne dokumentacije za rekonstrukcijo objekta na 

Raičevi 14 za namen centralne kuhinje in pralnice Vrtca Ptuj ter pripravo zasnove prostorske umestitve 10 

– oddelčne enote na zelenico ob Raičevi ulici. V okviru projekta Rekonstrukcija objekta na Raičevi 14 za 

namen centralne kuhinje in pralnice Vrtca Ptuj se bodo uredila tudi manjkajoča parkirišča za enoto 

Narcisa. Predlog krožnega toka prometa je bil zajet že v projektni nalogi, ki je podlaga projektantom za 

projektiranje, zato se velika pozornost v okviru projekta posveča prometu. Promet na območju projekta bo 

izveden tako, da bodo možni varni in funkcionalni dostopi za dostavo kuhinje, dovoz in parkiranje 

avtomobilov staršev, ki pripeljejo in odpeljejo otroke v in iz vrtca ter za pešce. 

Pripravila: Mojca Brunčič 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1431/32: Dajem pobudo da se cesto JP828121, ki povezuje Grajeno in Orešje da v 

bodoči plan vzdrževanja ob tem se naj pregleda kje je smiselna razširitev ceste. Cesta je v slabem 

stanju polna mrežastih razpok in nivojskih nihanj ter ne omogoča srečanj z nasproti vozečimi 

avtomobili. 

Odgovor: Za navedeno pobudo je potrebna obnova in razširitev vozišča po celotnem neobnovljenem delu 

ceste. Obnove se izvajajo na podlagi sprejetega sklepa o investicijskih vlaganjih v cestno infrastrukturo za 

območje Mestne občine Ptuj. Predlog bo podan v obravnavo za naslednje obdobje. Hkrati bomo pozvali 

upravljavca koncesionarja občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o., da se izvedejo ustrezna vzdrževalna 

dela za varno odvijanje prometa. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1432/32: Vprašanje se nanaša na podražitev ogrevanja v stanovanjskih blokih, in 

sicer, zakaj se stanovalcem, ki nimajo daljinskega odčitavanja ni poslalo novih kartic za 

odčitavanje porabe energenta in naredilo obračuna porabe do 31. 12. 2021? 

in 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1433/32: Podražitev velja od 1. 1. 2022 in ne za celotno kurilno sezono. Kako se bo 

obračunala poraba do 31. 12. 2021, če se ni naredilo odčitavanje do podražitve? 

in 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1434/32: Če to ni storjeno, ali boste izdali dobropise, dokler odčitavanja ne uredite? 

Odgovor: Odčitek se opravi enkrat letno, pri čemer se iz odčitanih podatkov pridobijo mesečne porabe 

toplotne energije. Obračun bo tako opravljen ločeno za vsak mesec posebej, upoštevajoč takrat veljavno 

ceno ogrevanja.  

Pripravil: mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj, d.o.o. 
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Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1435/32: Glede na obsežnost del na projektu revitalizacije stare steklarske 

sprašujem, koliko sredstev je bilo do sedaj porabljenih in ali je prišlo do kakšnih podražitev? 

Odgovor: Do tega trenutka je za projekt porabljenih 0,5 mio EUR, 10 % vseh predvidenih stroškov 

projekta. Do podražitev ni prišlo. Glede na dejstvo, da je rast cen na trgu v zadnjem času zelo pospešena, 

je težko predvidevati podražitve, ki lahko nastopijo do konca leta. Se pa vsi udeleženci pri gradnji trudimo 

stroške ohranjati v okviru pogodbenih vrednosti.  

Pripravila: Mojca Brunčič 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1436/32: Na kakšen način namerava Mestna občina Ptuj preprečiti nadaljnjo rast cen 

toplote na sistemu daljinskega ogrevanja, ki je že sedaj pri zadnji, več kot 100 %, podražitvi za 

marsikoga nevzdržna? 

Odgovor: Projekt posodobitve kotlovnice na Volkmerjevi je v teku. Načrtovana je zamenjava plinskih 

kotlov na kotel na lesno biomaso. Uporaba slednje kaže bistveno manjšo odvisnost od nepričakovanih 

rasti cen energentov na svetovnih trgih. Pričakuje se nižja cena ogrevanja, nadaljnje podražitve zaradi 

dviga cen zemeljskega plina pa tako niso pričakovane. 

Pripravil: Andrej Trunk 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1437/32: V namene turizma in rekreacije občanov predlagam, da se dodatno uredi 

kakšna krožna tematska pot. 

Odgovor: Z željo po razvoju zaledja mesta Ptuj, smo v preteklem letu pristopili k turističnemu razvoju 

krožne poti na Mestnem Vrhu. V sklopu aktivnosti smo aktivirali turistične ponudnike tistega območja ter 

pripravili pohodniški zemljevid. V zavodu bomo preučili kje so možnosti vzpostavitve dodatnih krožnih 

tematskih poti, s pripadajočo turistično ponudbo in že obstoječo ali predvideno turistično signalizacijo. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj  

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1438/32: V katerih območjih Mestne občine Ptuj je v tem letu v planu postavitev 

optičnega omrežja?  

Odgovor: Telemach letos planira izgradnjo oz. posodobitev optičnega oz. hibridnega omrežja v skladu s 

Planom razvoja in investicij na naslednjih področjih: 

• Izgradnja kanalizacije ob sopolaganju s Komunalo Ptuj v Kicarju, ki zajema 51 gospodinjstev.  

• Izvedba sopolaganja ob rekonstrukciji cest na Jadranski in Aškerčevi, ki zajema 60 gospodinjstev, 

s katero bomo nadomestili starejši sekundarni zračni razvod.  

• Izvedba kabelske kanalizacije ob sočasni gradnji kanalizacije in vodovoda na Jurčičevi in 

Praprotnikovi, ki zajema 34 gospodinjstev.  

• Izgradnja omrežja na Rogaški cesti, ki zajema 112 novih gospodinjstev.  

• Izgradnja omrežja ob sopolaganju na Svržnjakovi, ki zajema blok s 16 gospodinjstvi, dom starejših 

občanov in 15 hiš.  

• Sanacija omrežja na Čarmanovi ulici. 

• Menjava 9 zračnih drop kablov, ki potekajo do končnih naročnikov na Obrtniški ulici in Anželovi 

ulici. 

• Prevezava zračnega omrežja na novo zgrajeno cevno kanalizacijo na Linhartovi ulici. 

Če bo kje priložnost za izgradnjo ali posodobitev omrežja skupaj s sočasno gradnjo ostale komunalne 

infrastrukture ali podobno, bo Telemach vsako tako iniciativo obravnaval posebej in poskušal umestiti v 

plan, seveda v skladu s sredstvi, ki bodo v tistem trenutku na voljo. 

Pripravil: Sebastjan Jakolič, direktor KKS Ptuj 
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Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1439/32: Peš most čez Dravo je na določenih območjih v katastrofalnem stanju. Je v 

planu kakšna občutna sanacija ali samo sprotno krpanje lukenj? 

Odgovor: Peš most čez reko Dravo je bil v letu 2018 in 2019 obnovljen. Obnova je obsegala zamenjavo 

tlakovanih površin namenjenih pešcem in asfaltne površine namenjene kolesarjem. Konstrukcijsko je most 

v stanju normalne uporabe za vse uporabnike. Poškodbe pohodnih površin se občasno pojavijo na 

neobnovljenem delu dostopov na peš most – stopnicah. Za navedeno bomo koncesionarju vzdrževalcu 

javnih površin Javnim službam Ptuj, d.o.o. naročili pregled stanja in izvedbo ustrezne sanacije. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1440/32: Ponovno dajem pobudo, da se uredi razsvetljava šolske poti od "Osnovne 

šole Ljudski vrt" mimo ograje bolnišnice do Potrčeve ceste. Sedaj se šolsko leto nagiba že v 

zadnjo tretjino, a otroci hodijo še vedno po temi od Župančičeve ulice do Potrčeve ceste. 

Odgovor: Preverili bomo možnost postavitve luči ob asfaltirani poti  (Arheološko najdišče levi breg) in jo 

po pridobljenih pogojih ZVKDS uvrstili v plan izvedbe javne razsvetljave.  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1441/32: Ali ima občina načrt kako bo preprečila vandalizem v mestnem parku? 

Odgovor: Mestna občina Ptuj ima poleg krovnega dokumenta Občinskega programa varnosti na območju 

Mestne občine Ptuj, sprejet tudi Odlok o javnem redu in miru na območju Mestne občine Ptuj. Poleg teh 

dveh dokumentov, ki dajejo nadzornim organom pristojnost za ukrepanje, večino opaženih kršitev kot 

prekršek določa že Zakon o varstvu javnega reda in miru (ZJRM-1).  

Občinski redarji v pozno poldanskih in večernih urah nadzirajo dogajanja v mestnem parku in drugih 

rekreacijskih površinah (Ljudski vrt, športni parki…), na lesenem stopnišču, ki pelje proti ptujskem gradu, v 

okolici športnih površin ŠC Ptuj, v okolici betonskih garaž, na območjih okoli posameznih vrtcev, v 

Športnem parku Spuhlja in podobno.  

Glede na prihajajoče zmanjšanje omejitev druženja zaradi bolezni COVID-19, višje spomladanske 

temperature in posledično večje koncentracije oseb na teh površinah je vodja redarstva dobil nalogo, da 

vzpostavi stik z vodstvom Policijske postaje Ptuj in poskuša zagotoviti oziroma obnoviti ponovno izvajanje 

nalog z mešanimi patruljami redarstva in policije v večerih in nočeh, ki jim sledi dela prost dan.  

Navedeno problematiko vandalizma, pisanja in risanja po objektih in onesnaževanje rekreacijskih površin 

z odpadno embalažo bo na naslednji seji obravnaval tudi Varnostni sosvet Mestne občine Ptuj. 

Pripravil: Robert Brkić 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 1442/32: Svetniška skupina PJN Mestni občini Ptuj predlaga, da se pri izbiri prevoznika, 

ki opravlja javni mestni prevoz in šolske prevoze da prednost ponudniku, ki lahko prevoze 

zagotavlja z električnimi avtobusi, saj so le ti okolju prijaznejši in na daljši rok tudi ekonomsko 

ugodnejši. 

Odgovor: V skladu z Uredbo o zelenem javnem naročanju je naročnik pri naročanju storitev prevozov 

dolžan določiti minimalne tehnične zahteve skladno s 1. in 2. točko Priloge 2 Uredbe o ZeJN, za tista 

vozila, ki bodo prispevala k doseganju minimalnega cilja čistih in brezemisijskih vozil v javnem naročilu. 

Konkretno je naročnik dolžan določiti delež čistih in brezemisijskih vozil v okviru izvedbe predmeta 

javnega naročila. Načeloma se prevozi otrok in javni mestni promet izvajajo s potovalnimi avtobusi 

oziroma 'medkrajevnimi' avtobusi kategorije M3, ki v Uredbi o ZeJN niso zajeti. Ponekod se prevozi 

izvajajo tudi z manjšimi vozili za prevoz potnikov kot so M2 oz. 'mini busi'  ali M1. V tem primeru vozila M1 

in M2 sodijo v kategorijo lahkih vozil skladno z Uredbo o ZeJN, za katera pa veljajo cilji čistih vozil zajetih 

v pogodbah storitev prevoza kot izhaja iz Tabele 3, Priloge 2 Uredbe o ZeJN. Pri zadnjem naročilu 

prevozov, ki smo ga ravnokar zaključili, smo imeli predmetni pogoj vključen – torej, da mora biti vsaj eno 
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izmed ponujenih vozil, s katerimi bo ponudnik izvajal prevoze, kategorije »čista lahka vozila« v skladu s 

Prilogo 2 Uredbe o ZeJN, vendar pa, kot že navedeno zgoraj, navedeno velja zgolj za vozila kategorij M1 

in M2.Uredba o ZeJN določa minimalne zahteve, lahko pa določimo tudi strožje (izvajanje zgolj s takšnimi 

vozili). Ampak v naprej kar nekaj časa ne bomo sami naročali šolskih prevozov vsaj v pretežnem delu ne, 

ker bodo zajeti v okviru koncesije sklenjene z MZI kot integrirani prevozi. 

Odgovor pripravila: Adela Ferme in Damijan Plajnšek 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 1443/32: Svetniška skupina PJN predlaga, da se pri Dominikanskem samostanu dovoli 

parkiranje tudi za obiskovalce Knjižnice Ivana Potrča Ptuj. 

Odgovor: Parkirišče pri Dominikanskem samostanu je prosto dostopno in na voljo vsem, tako zaposlenim 

na območju starega mestnega jedra kot ostalim obiskovalcem. Z zapornico omejimo dostop na parkirišče 

samo v času dogodkov in prireditev v Dominikanskem samostanu - takrat je parkirišče namenjeno samo 

obiskovalcem. 

Pripravil: Pavel Magdić, vodja Dominikanskega samostana 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

vprašanje št. 1444/32: Svetniška skupina PJN zastavlja vprašanje, ali ima MOP zagotovljeno 

paliativno oskrbo za svoje občine? Če je nima, naj se takšna strategija pripravi ter hkrati tudi 

določi, kdo in na kak način bo takšno paliativno oskrbo uredil in zagotavljal. 

Odgovor: Na pobudo PZDU – programa Starejši za starejše in prostovoljcev, ki so zaznali na terenu 

potrebo po pomoči družinam, kjer svojci umirajo doma in tudi svojcem po smrti bližnjih, deluje na območu 

Ptuja od leta 2019 Društvo Hospic iz Maribora. Le ti brezplačno uporabljajo prostore Megeneracijskega 

centra Zlati kotiček. Ukrepi zaradi Covida trenutno ovirajo nemoteno delo, prostovoljci društva so zato 

osredotočeni le na pomoč umrlim svojcem. 

Pripravili: Nataša Koderman, Silvestra Gorjup (program Starejši za starejše) in društvo Hospic 

Maribor 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1445/32: Podajam pobudo, da Zavod za turizem Ptuj poda jasno informacijo o številu 

nočitev za obdobje od leta 2019, 2020 in 2021 po posameznih ponudnikih nočitev, pri čemer naj 

bodo Terme Ptuj izvzete. Na takšen način bomo imeli občani realen podatek o nočitvah v naši 

občini. 

Odgovor: V tabeli (ki je objavljena na spletni strani) so zbrani podatki o nočitvah za leta 2019, 2020 in 

2021 po posameznih nastanitvenih obratih v Mestni občini Ptuj (brez Term Ptuj).  

 

NAZIV NASTANITVENEGA OBRATA 2019 2020 2021 

APARTMA MARIO 396 264 338 

HOSTEL SONCE 1173 1565 1102 

APARTMA PRI MARJANU 322 168 283 

APARTMA REICH 257 203 278 

APARTMAJSKA HIŠA NATURA 241 0 0 

BNB ŠILAK 5745 4336 4007 

DIJAŠKI DOM PTUJ 1818 715 599 

GOSTIŠČE PRI TONETU 3312 2342 2210 

HOSTEL KURENT 1479 0 0 

CŠOD ŠTRK 6339 3486 3979 

CIGANSKI VOZ 46 0 0 

HOTEL MITRA 6352 2715 3137 

HOTEL POETOVIO 7280 2035 4176 
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MALA HIŠKA 164 222 210 

HOTEL POMARANČA 2897 1807 2540 

MALA SOBA 78 0 0 

MUZIKAFE B&B 2602 1540 1198 

PANORAMA B&B 3901 2807 3394 

PARK HOTEL PTUJ 1571 813 4832 

POČITNIŠKA HIŠA MESTNI VRH 230 206 144 

PRENOČIŠČA ŠIREC 1605 648 521 

SOBE GRABAR 422 269 614 

ODDAJANJE SOB 62 20 0 

HIŠA DIVINO (PREJ PRENOČIŠČA ŽIGA) 802 739 535 

SOBE APARTMAJI POD LIPO 665 329 456 

SOBE PROŠTIJA 125 238 1550 

MESTNI HILL 73 238 79 

PASTIRSKI VOZ 0 95 138 

SONČNA HIŠA GRAJENA 9 0 0 

HIŠKA HERBERSTEIN HOUSE 64 42 66 

KRALJICA LIZA 12 76 23 

APARTMA VITA PTUJ 0 112 148 

ROOMS PTUJ 0 57 0 

OPTUJ 0 188 98 

HIŠA OB REKI 0 88 119 

APARTMA DOMENIKA 0 150 249 

APARTMAJI MLINSKA 0 26 3 

RUSTIKALNI STUDIO 0 26 139 

APARTMA MINKA 0 0 160 

PRENOČIŠČE ADIONA 0 0 94 

ROOMS OPTIM 0 0 225 

APARTMA IRIS 0 0 119 

APARTMA MESTNA ROZIKA 0 0 131 

SOBA 102 0 0 34 

SKUPAJ NOČITVE PO LETIH 50042 28565 37928 

Pripravili: Klavdija Petek in Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1446/32: Podajam pobudo, da se postavijo luči javne razsvetljave na Zavčevi ulici 

številka 19, 21a, 21b in Maistrovi 20b. Na tej cesti namreč ni nobene luči javne razsvetljave in je 

zelo nevarno za vse udeležence v cestnem prometu.  

Odgovor: Dostopna cesta do Maistrove 20b je v celoti v privatni lasti, prav tako del slepega odcepa 

Zavčeva 19, 21a in 21b.  Prednost gradnje javne razsvetljave imajo ceste v lasti Mestne občine Ptuj. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1448/32: Podajam pobudo, da se pojasni na kakšen način se občanom iz B liste 

zaračunava 2 x obračunavanje lastne udeležbe, kjer upravljalec stanovanja od najemnikov zahteva 

naprej tri najemnine in še finančna sredstva kot lastno udeležbo najemnika v višini 25 € na m². Gre 

za nesorazmeren ukrep in oškodovanje najemnikov in kaže na oderuško prakso, ki se izvaja že 

vrsto let. Prosim, da se poda informacija kje je točna pravna podlaga za tovrstno zaračunavanje.  
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Odgovor: Najemnik ne plačuje 2x-nega obračunavanja lastne udeležbe, ampak po Pravilniku o 

dodeljevanju neprofitnih stanovanj upravičenec do dodelitve neprofitnega stanovanja plača po 11. členu 

lastno udeležbo in po 13. členu varščino.   

Pogoje v zvezi s plačilom varščine in lastne udeležbe uredita najemodajalec in upravičenec do dodelitve 

neprofitnega stanovanja z medsebojno pogodbo, pri čemer se lastna udeležba najemniku neprofitnega 

stanovanja vrne najkasneje po 10 letih z 2 % obrestno mero, varščina pa ob prenehanju najemnega 

razmerja pod pogojem, da ob izselitvi najemnika ni potrebna vzpostavitev stanovanja v stanje ob vselitvi. 

Lastne udeležbe ne plačujejo gospodinjstva katerih dohodki ne presegajo navedenih odstotkov dohodkov 

iz 9. člena Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih stanovanj. Gospodinjstva, katerega dohodki presegajo 

mejo prej omenjenih odstotkov so k plačilu zavezana. Višina lastne udeležbe lahko znaša največ 10 % 

vrednosti neprofitnega stanovanja brez vpliva lokacije po pravilniku iz 116. člena Stanovanjskega zakona. 

Lastna udeležba so vračljiva denarna sredstva najemnika, namenjena za pridobivanje neprofitnih 

stanovanj v lasti najemodajalca.      

Pripravil: PSS Ptuj d.o.o. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1449/32: Ponovno podajam pobudo na mojo pobudo 1070/24, da se informacija v kateri 

fazi je preveritev in izvedba predloga za vzpostavitev sistema »CARSHARING« v javnih zavodih, s 

čimer bi prihranili pri nabavi službenih vozil in na izdatkih za plačilo službenih poti.  

Odgovor: Možnost izvedbe smo preverili pri Javnih službah Ptuj, d.o.o., ki imajo v svojem voznem parku 

specifična vozila namenjena določeni dejavnosti in niso primerna, da bi z njimi vzpostavili sistem 

˝carsharing˝ in jih dali na voljo uporabnikom javnih zavodov. Za vzpostavitev sistema bi bilo potrebno 

zagotoviti določeno količino vozil, ki bi bila odvisno od količine poti, ki jih opravijo vsi zavodi v določenem 

časovnem obdobju, sistem za rezervacijo vozila v naprej, prevzemno mesto vozil, zagotoviti ustrezno in 

redno vzdrževanje. Kljub uvedbi sistema bi posamezni zavodi potrebovali lastna vozila za teren, ki ga ni 

možno napovedati naprej. Zagotovljenih sredstev v proračunu za leto 2022 nimamo, pred vzpostavitvijo 

samega sistema bi bilo potrebno izvesti analizo stroškov in koristi, način upravljanja in prevzem 

odgovornosti v posameznih primerih. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1450/32: Podajam pobudo, da se v naselju Štuki postavi obvestilna tabla »VI VOZITE«, 

s čimer bi opozarjali voznike v primeru prekoračitve hitrosti in pripomogli k večji varnosti vseh 

udeležencev v prometu. 

Odgovor: Navedena pobuda bo posredovana Tehnični komisiji Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu za pregled stanja na terenu in pripravo strokovne presoje. Za naveden ukrep bo potrebno 

pridobiti tudi ustrezno soglasje upravljavca državne ceste Direkcije RS za infrastrukturo. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1451/32: Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je vzpostavitev 

električnih polnilnic na območju Mestne občine Ptuj za katere sem podal pobudo 909/21 za 

spremembo Odloka in predlog za vzpostavitev novih električnih polnilnic v našem mestu. Od 

spremembe Odloka o ureditvi cestnega prometa na območju Mestne občine Ptuj in Predlog 

Odredbe o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin 

na območju Mestne občine Ptuj, s katerim smo uredili področje parkiranja vozil na električni 

pogon in od podane pobude in prvotnih sestankov, potrjenih lokacij in iskanju potencialnih 

ponudb, se reševanje te problematike ni premaknilo z mrtve točke. Na začetku sem bil kot 

predlagatelj še povabljen na koordinacijo, nato pa je zadeva zamrla. Prosim, da se poda 

informacija v kateri fazi je izvedba in kdaj je realno pričakovati predlagano vzpostavitev sistema 

električnih polnilnic. 
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Odgovor: V okviru delovne skupine so bili podani predlogi lokacij na podlagi katerih so Javne službe Ptuj, 

d.o.o. pripravile Predlog za postavitev električnih polnilnih postaj na območju Mestne občine Ptuj in ga 

posredovale na Elektro Maribor OE Ptuj, da predlagane lokacije pregledajo in določijo način priključitve na 

distribucijsko omrežje. S strani Elektra Maribor smo pridobili dokument, v katerem je opisana možnost 

priključitve posamezne lokacije polnilne postaje na distribucijsko omrežje. Javne službe Ptuj, d.o.o. še 

pripravljajo okvirne stroške priključitve za posamezno lokacijo.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1452/32: Podajam pobudo, da se pri znameniti »HINCEJEVI SEKVOJI« v Orešju postavi 

nova prepoznavna tabla z obrazložitvijo znamenitosti tega drevesa, ki predstavlja zelo pomembno 

turistično točko. 

Odgovor: Sekvoja v Orešju je zavarovana po Odloku o razglasitvi in zavarovanju naravnih območij in 

spomenikov narave v občini Ptuj (Uradni vestnik občin Ormož in Ptuj, št. 14/79). Nahaja se na parceli št. 

170, k.o. Krčevina pri Ptuju. Parcela je v lasti Republike Slovenije in v upravljanju Sklada kmetijskih 

zemljišč Slovenije. Za postavitev table bi bilo potrebno pridobiti soglasje lastnika, tablo pa oblikovati in 

izdelati v skladu s Pravilnikom o označevanju zavarovanih območij, naravnih vrednot, ekološko 

pomembnih območij in območij Natura 2000 (Uradni list RS, št. 145/21).  
Pripravila: Klavdija Petek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1453/32: Podajam pobudo, da se v Orešje 117 uredi dostop do stanovanjske hiše, ki je 

bil sklenjen s pisnim dogovorom v času sanacije cestišča v Orešju.  

Odgovor: Obnova ceste skozi naselje Orešje se je izvajala pred približno 15 leti. Za to bo potreben 

pregled arhivskega gradiva in obnova postopka. Po pregledu dokumentacije se bo ugotavljala potreba po 

ureditvi dostopa do stanovanjske hiše Orešje 117. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1454/32: Podajam pobudo, da se pristopi k celovitemu reševanju izgradnje komunalne 

infrastrukture na Ulici Franca Kosca na območju 942 k.o. Brstje na parcelah od številke parcele 

944 do 984, kjer so občani pričeli z gradnjami stanovanjskih hiš, vendar parcele še nimajo urejene 

enotne električne napeljave in ostalih komunalnih vodov. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je v letu 2021 pristopila k celovitemu urejanju na območju OLN P11-S14 

Budina – ob Rogoznici na Ptuju. Projektirajo se vse ceste z odvodnjavanjem in javna razsvetljava ter 

manjkajoči vodovod. Za fekalno kanalizacijo imamo gradbeno dovoljenje in je delno že zgrajena, prav tako 

je delno zgrajeno vodovodno omrežje. Zadevo glede elektro vodov usklajujemo z Elektrom Ptuj, ki izdeluje 

projektno dokumentacijo za elektro vode in novo trafo postajo. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1455/32: Podajam pobudo, da Zavod za turizem Ptuj poda pojasnila, kaj so naredili v 

zadnjih dveh letih, da v naše mesto privabijo turiste. Iz letnih programov dela je razbrati, da so 

kopiraj-prilepi prejšnjih let, kar kaže na to, da nimajo idej in posluha kaj mesto rabi. Na žalost 

pridodane vrednosti s strani Zavoda za turizem ni zaznati, saj bi morali pokazati bistveno več, kot 

kažejo in se poraja razmislek o smotrnosti obstoja zavoda v tovrstni obliki.  

Odgovor: Zadnji dve leti sta bili za vso turistično dejavnost izjemno zahtevni, ocenjujemo pa, da smo se 

uspešno spopadli s posledicami epidemije, kar ocenjujemo skupaj s turističnimi ponudniki. (celovit ogovor 

na spletni strani) S spodaj navedenimi aktivnostmi smo sledili ustanovnim aktom delovanja zavoda, ki so 

opredeljeni v skladu z odlokom. Delo zavoda poteka kontituirano, s čimer sledimo cilju razvoja turizma ter 

promocije na ustaljenih primarnih trgih. 
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Leto 2020:  
➢ V okviru promocije ptujskih poletnih festivalov in dogodkov je bila izvedena digitalna kampanja na 

slovenskem trgu s promocijo zloženke Poletni utrip najstarejšega mesta v Sloveniji (94.000 ogledov 

na družbenih omrežjih).  

➢ S ciljem promocije turistične destinacije in vzpodbujanja ptujskih gostincev k razvoju kulinarične 

ponudbe, je zavod s podporo pri vsebinski zasnovi dogodka, digitalni promociji in stikih z javnostjo 

sodeloval pri projektu Večerje na mostu.  

➢ Ptuj je NAJ: Že v času pandemije smo zasnovali turistično-promocijsko kampanjo za ponovni zagon 

turističnega gospodarstva. Kratki predstavitveni filmčki so aktivno vabili obiskovalce v naše mesto in 

jih pozivali k obisku znamenitosti, ki jih, glede na njihove presežnike, ne morejo videti v preostalih 

delih Slovenije ali preko meja naše države.  

➢ Zdaj je čas, Moja Slovenija: Priključili smo se nacionalni kampanji, ki poziva k obisku slovenskih 

krajev. Izbrali smo turistične ambasadorje mesta Ptuj s katerimi smo posneli promocijske videe, ki 

pozivajo gledalce k obisku Ptuja. Videe smo delili na komunikacijskih kanalih destinacije in preko 

kanalov STO.  

➢ V sodelovanju z MO Ptuj, smo za goste, ki so na Ptuju prenočili, pripravili steklenico protokolarnega 

vina in osebno zahvalo županje MO Ptuj in direktorice zavoda. Med ponudnike turističnih namestitev 

je bilo razdeljenih 200 steklenic vina in 202 knjigi. 

➢ Zavod se je, v sodelovanju z ZZMS, intenzivno predstavljal na domačem in tujih primarnih trgih: 

Ferien Messe Wien, Natour Alpe-Adria Ljubljana, Vakantie Salon Bruselj, F.R.E.E. München Nemčija. 

➢ Izvedene so bile 4 študijske ture: in sicer so na naše povabilo Ptuj obiskali predstavniki income 

agencije Roundabout Travel, ki v svoji ponudbi zajema unikatna potovanja po Sloveniji in tujini, izvedli 

smo študijsko turo za ptujske turistične ponudnike, v juniju smo v sodelovanju z agencijo MGM Media 

Optima smo izvedli študijsko turo za slovenske novinarje (Moj Malček, Potnik.si, Vandraj.si, Dnevnik, 

Mična.si, Družina, Odprta kuhinja), prav tako smo izvedli samostojno študijsko turo za turistične 

novinarje. 

➢ V sklopu Združenja zgodovinskih mest, ki se usmerja na turistični segment promocije zgodovinskih 

mest in kulture, smo sodelovali v nagradni igri #Mojemesto, kjer je bilo v dobrih dveh tednih digitalne 

kampanje doseženih več kot 110.000 spletnih uporabnikov socialnih omrežij, v sklopu promocijske 

kampanje se je Ptuj pojavil na jumbo plakatih v obdobju od 9. do 22. 7. 2020 v Ljubljani, Mariboru in 

Radovljici.  

➢ Projekt Kulturni abonma je povezal kulturne institucije in organizatorje prireditev vseh članic ZZMS. K 

sodelovanju smo povabili mestne organizatorje prireditev, ki se ukvarjajo s kulturnimi dogodki, 

predstavami, umetniškimi razstavami (gledališče, kino, muzeji, galerije). Festival Art Stays se je tako v 

okviru Kulturnega abonmaja ZZMS v letu 2020 predstavil z gostujočo likovno razstavo v ugledni 

galeriji Božidar Jakac v Kostanjevici na Krki. 

➢ V sodelovanju s študenti Katedre za informacijsko in grafično tehnologijo na Naravoslovno tehniški 

fakulteti so se posnele nove fotografije v vseh zgodovinskih mestih. Posnet je bil tudi nov promocijski 

video zgodovinskih mest pod naslovom Zdaj je čas za moje zgodovinsko mesto. 

➢ V prilogi revije National Geographic (Nemčija) je bil objavljen članek o zgodovinskih mestih.  

➢ Preko OŠ Ljudski vrt smo se vključili v Mednarodni projekt za mlade Refresh+, z namenom oživljanja 

kulturne dediščine mest. Gre za vzpodbujanje mladih h kreiranju lastnega turističnega produkta na 

podlagi legend iz nesnovne kulturne dediščine. Na Ptuju smo izbrali legendo o Parzivalu (srednjeveški 

ep Wolframa von Eshenbacha). 

➢ Aktivno smo sodelovali v združenju Slovenia Outdoor, z namenom promocije športnega turizma ter v 

Zavod Kongresnoturističnoi urad, z namenom pospeševanje kogresno-turistične industrije. 

➢ Razvili smo nove turistične produkte za posamezne skupine turistov – pari, družine, starejši in ljubitelji 

enogastronomije; v sodelovanju turističnimi vodniki smo kreirali 13 novih tematskih vodenj: 

https://www.visitptuj.eu/dozivite-ptuj/ogledi-ptuja/vodeni-ogledi/. 

➢ Vključevali smo se v aktivnosti povezane s certifikatom Slovenia Green, kjer smo izdelali akcijski 

načrt, v okviru katerega se bo turistična destinacija Ptuj osredotočala na ključne aktivnosti na področju 
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razvoja trajnostnih turističnih produktov, ki temeljijo na bogati kulturni dediščini destinacije in promociji 

lokalnih izdelkov in storitev.  

➢ V sodelovanju z ZRS Bistra Ptuj smo na trg postavili novo mobilno aplikacijo Visit Ptuj, ki ponuja 

pregled nad celovito ponudbo mesta. K sodelovanju so bili povabljeni vsi ponudniki. Zavod za turizem 

Ptuj je skrbnik aplikacije. 

➢ Izdali smo image (predstavitveni) katalog Ptuja. Slednji nam bo služil kot edinstveno promocijsko 

sredstvo pri promociji našega mesta. V katalogu smo na 64 straneh zajeli celostno predstavitev Ptuja 

in izpostavili ključne turistične točke, ki jih turistom priporočamo na ogled. Image katalog sestavlja šest 

poglavij, to so Znamenitosti, 365 dni zgodovine, Vino in kulinarika, Aktivnosti, Mesto poslovnih 

srečanj, Mesto festivalov. Predstavitveni/image katalog je osrednji promocijski material vsake 

destinacije in je ključnega pomena za učinkovito turistično promocijo. Katalog je izšel v 

slovensko/italijanski in angleško/nemški tiskani izdaji,  https://www.visitptuj.eu/predstavitveni-

promocijski-katalog-ptuja/. 

➢ Za zagotavljanje dostopnosti turistične ponudbe smo za obiskovalce mesta zbrali in oblikovali 

tedenski plan obiska ponudnikov (brez vnaprejšnje najave).  

➢ Kot soorganizator smo se priključili dogodku Kuhna na dvorišču. 

➢ V letu 2020 je bilo izvedenih šest tematskih srečanj s turističnimi ponudniki, s turističnimi vodniki smo 

jih izvedli 5, med drugim smo obojim ponudili še izobraževalne vsebine.  

➢ Vključili smo se v Projekt P.A.K.T. ki je od avgusta do decembra 2020 ponudil zainteresiranim 

deležnikom s področja kulture, kulturne dediščine, obrti, gostinstva in turizma iz regije sklop petih 

enodnevnih laboratorijev, brezplačnih izobraževanj na teme razvoja produktov, marketinga, vodniških 

služb in organizacije, ki so bili izvedeni po en na Ptuju, v Slovenski Bistrici, Lovrencu na Pohorju, 

Murski Soboti in v Mariboru. Na Ptuju je dogodek potekal 23. 9. 2020 na Ptujskem gradu, kjer smo z 

naštetimi partnerji organizirali laboratorij na temo razvoja produktov v kreativnem turizmu.  

➢ Izvedli smo projekt Odkrivamo Ptuj – gre za brezplačen voden ogled starega mestnega jedra v 

slovenskem jeziku. V letu 2020 smo izvedli skupno 8 vodenih ogledov, ki jih je obiskalo skupno 129 

udeležencev. Pri ogledih so sodelovale tudi kulturne institucije in posamezniki (umetniki, arheologi, 

kustosi, botaniki, ornitologi). Izvedli smo naslednja tematska vodenja: Turistično vodenje na ladjici 

Čigra, Od srednjeveških sejmov do današnje mestne tržnice, Vodenje po Ptuju ob sončnem zahodu, 

Vodenje po Ptuju brez naglice – vodenje za starejše, Umetniški grafiti Aleksandra Fenosa, Sprehod 

skozi Mestni park z vodenim ogledom grafičnega kabineta Franceta Miheliča, Voden ogled dvorca 

Ristovec, Vodeni ogledi mitrejev v sklopu Svetovnega dneva turizma 2020 in Festivala ptujskih zgodb. 

➢ Uspešno smo kandidirali na razpisu STO, kjer smo izvedli promocijo na slovenskem trgu v 

sodelovanju z vplivnežem Tadejem Tošem, ki je preko dveh video prispevkov in oglasa na družbenem 

kanalu Facebook k obisku Ptuja nagovarjal slovenske goste. Skupno je bilo doseženih skoraj 500.000 

organskih ogledov.  Drug oglas je bil na slovenskem trgu s poudarkom na osrednji Sloveniji in na 

Primorskem promoviran preko Facebooka (793.423 prikazov) in Instagrama (809.317 prikazov). 

Domače goste smo k obisku in koriščenju turističnih bonov destinacije nagovarjali tudi preko tiskanih 

medijev z objavami PR prispevkov v Slovenskih počitnicah (naklada: 80.000 izvodov), Slovenskih 

novicah (naklada: 54.913 izvodov), Delu (24.023 izvodov), Primorskih novicah (naklada: 21.000 

izvodov) in Večeru (naklada: 21.905 izvodov). Na avstrijskem trgu je bila na območju Graza, Dunaja in 

Celovca izvedena 14-dnevna digitalna kampanja na Instagramu in Facebooku, v okviru katere je bil 

izpostavljen Ptuj kot butična, varna in bližnja destinacija za vinsko-kulinarična in termalna doživetja v 

bližini zgodovinskega mesta. S promocijo, ki je potekala z oglaševanjem preko Facebooka je bilo 

doseženih 969.203 uporabnikov, s promocijo na Instagramu pa 1.127.632 uporabnikov. Na hrvaškem 

trgu je promocija potekala v okviru objave enostranskega PR prispevka v časopisu Varaždinske 

vijesti. 

➢ Uspešno smo kandidirali na projektu MGRT, kjer smo izvedli serijo izobraževanj za ponudnike iz Ptuja 

in sosednjih destinaciji, v letu 2021 pa je zaživela še mobilna aplikacija obogatene resničnosti, kjer 

smo digitalizirali del ptujskega gradu, mestni stolp in kurenta ter razvili tri integralne turistične 

produkte. 
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Leto 2021: 

➢ Zavod je ponovno uspešno kandidiral na razpisu za »sofinanciranje aktivnosti promocije turistične 

ponudbe vodilnih turističnih destinacij v Sloveniji v letu 2021«, s čimer smo dodatno pridobili 20.000 

EUR.  

➢ Izvedli smo produkcijo »outdoor« videa s športnima ambasadorjema Dejanom Zavcem in Bernardo 

Jurič (doseg: 88.600 uporabnikov). 

➢ Produkcijo videa »Ptuj, mesto, v katerega se zaljubiš« in izvedbo digitalne kampanje na slovenskem 

trgu (doseg: 50.000 unikatnih posameznikov na FB, 280.000 unikatnih posameznikov na Google Ads)  

➢ Produkcijo Festivalskega videa kot napovednik bogatega poletnega dogajanja na Ptuju (doseg: 

49.700 uporabnikov). 

➢ Promocijo Ptuja smo izvedli: v reviji Kleine Zeitung v Avstriji ter slovenskih: Slovenske počitnice, Delo, 

Slovenske novice, Večer, 3 x gostovanje Ptuja v oddaji Dobro jutro na RTV SLO1, oglaševanje na 

Radiu 1, tridnevno gostovanja VALa 202 na Ptujskem morju, v sodelovanju s Slovensko turistično 

organizacijo je bila destinacija izpostavljena v okviru oddaje Moja Slovenija, Varaždinske vjesti. 

➢ Z namenom pozicioniranja Ptuja v letu, ko je bila Slovenija nosilka naziva Evropska gastronomska 

regija, je bila v sodelovanju s PMPO izvedena razstava na mestni tržnici Kulinarično potovanje skozi 

čas in izdana promocijska publikacija Kulinarično potovanje skozi čas.  

➢ Z namenom oblikovanja tematske ponudbe za otroke in družine je bil izdan Vodnik za male 

raziskovalce in raziskovalke ter velike radovednice in radovedneže po najstarejšem slovenskem 

mestu.  

➢ Z namenom vključevanja ponudbe mestnega zaledja je bil izdelan turistični zemljevid Mestnega Vrha, 

s čimer bomo omenjeno ponudbo uspešneje integrirali v turistično ponudbo destinacije. 

➢ Digitalizacija kulturne dediščine je eden od ključnih korakov do povečevanja dostopnosti kulturne 

dediščine. V letošnjem letu je bila zaključena digitalizacija treh enot kulturne dediščine, preko 

obogatene resničnosti smo predstavili kurenta, Mestni stolp, Ptujski grad.   

➢ V okviru razvojnih aktivnosti so bili oblikovani trije novi turistični produkti: doživljajski voden ogled 

starega mestnega jedra s kulinaričnim doživetjem v slogu srednjega veka pri lokalnih gostinskih 

ponudnikih,  inovativen produkt za ljubitelje enogastronomije, ki bo ponudil doživljajsko spoznavanje 

več tisočletne vinarsko-kletarske tradicije na Ptuju in bo nadgrajen v 5-zvezdično doživetje ter 

edinstven turistični produkt, ki bo obiskovalcem približal kulturno dediščino lika kurenta in obhodov 

kurentov tudi izven časa Kurentovanja. Omenjeni produkti bodo lansirani na trg v letu 2022. 

➢ S strani prireditev je bil zavod organizator naslednjih prireditev: virtualno 61. Kurentovanje, prvič smo 

na Ptuju gostili Dirko po Sloveniji, s Tadejem Pogačarjem na čelu (zavod je bil organizator ptujske 

etape), Slovenske bakle, Ptujske noči, kjer je zavod poskrbel za promocijo prireditve in prenovo 

koncepta, kot soorganizator smo izvedli eno edicijo Kuhne na dvorišču in eno edicijo Odprte kuhne, v 

sodelovanju s partnerji smo organizirali Svetovni dan turizma, virtualno Martinovanje in Ptujsko 

pravljico. 

➢ V sodelovanju z Združenjem zgodovinskih mest se je Ptuj predstavil na mednarodnem dogodku 

Meine Art, Kultur zu erleben (Feel Sloveni@ Business Date DACH) 2021, izdali smo Kulturni abonma 

zgodovinskih mest Slovenije. 

➢ Izvedli smo 19 študijskih tur; med vidnejšimi študijskimi turami smo gostili Združenje slovenskih 

zdravilišč, udeležence Slovenske turistične borze – SIW 2021, Ptuj smo predstavili v sklopu obiska 

delegacije EU na Ptuju (predsedovanje Slovenije EU 2021) ter Združenju turističnih vodnikov 

Slovenije na temo enogastronomije. 

➢ Z namenom pospeševanja povpraševanja po turistični ponudbi za organizirane skupine so bile 

slovenskim in avstrijskim turističnim agencijam posredovane informacije o celoviti turistični ponudbi 

destinacije na področju kulture, gastronomije in športnih aktivnosti. Oblikovani so bili različni tematski 

paketi za posamezne segmente gostov (Skok na Ptuj z družino, Festivalsko doživetje v starem mestu 

ob Dravi, Aktivni oddih v najstarejšem mestu, Adrenalinski Ptuj iz  zraka, Staro mesto ob Dravi in 

Ptujsko morje). 
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➢ Ptuj je s svojim zanimivim programom uspešno kandidiral kot gostujoča destinacija strokovne 

ekskurzije turističnih agentov iz Nemčije, Belgije, Italije, Poljske in Hrvaške v okviru SIW Boutique tour 

2021. 

➢ Ob sobotnih dopoldnevih v juniju, avgustu in  septembru je zavod s ciljem privabljanja ljudi v staro 

mestno jedro in željo po popestritvi dogajanja vsako soboto med 10. in 12. uro poskrbel za program v 

sodelovanju s ptujskimi otroškimi animatorji in kulturnimi društvi. 

➢ Na trg smo lansirali nov tematsko kulinarični turistični voden ogled Ptujske gostilne skozi čas. 

➢ Izvedli redna srečanja s turističnimi ponudniki. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1456/32: Podajam pobudo, da se pristopi k sanaciji fasade na stavbi na Lackovi ulici, 

kjer je gostilna Pri pošti, ki s svojo dotrajanostjo in naravnost grdim videzom kazi videz ulice in 

podobo našega mesta. Potrebna je celovita sanacija Lackove ulice, kjer so med drugim tudi 

stanovanja v lasti Mestne občine Ptuj. Glede na to, da imamo namenjena sredstva za vzdrževanje 

in sanacijo fasad v starem mestnem jedru predlagam, da se nemudoma pristopi k sanaciji fasad v 

omenjeni ulici.  

Odgovor: Gre za objekt Ul. heroja Lacka 6, Ptuj, kjer večino predstavljajo etažni lastniki fizične oz. pravne 

osebe. Kot manjšinski lastnik ne moremo odločiti proti večini. Pobudo za sanacijo smo etažnim lastnikom 

že večkrat posredovali, vendar zaradi finančnih razmer do realizacije še ni prišlo. 

Pripravil: PSS Ptuj d.o.o. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1457/32: Podajam pobudo, da se pristopi k sanaciji fasade na Zelenikovi ulici kjer, ki s 

svojo dotrajanostjo in naravnost grdim videzom kazi videz ulice in podobo našega mesta. 

Potrebna je celovita sanacija Lackove ulice kjer so med drugim stanovanja v lasti Mestne občine 

Ptuj. Glede na to, da imamo namenjena sredstva za vzdrževanje in sanacijo fasad v starem 

mestnem jedur predlagam, da se nemudoma pristopi k sanaciji fasad na omenjeni ulici. 

Odgovor: Domnevamo, da gre za objekt Zelenikova ulica 1. Gre za več lastniški objekt, kjer ima MO Ptuj 

manjšinski delež v stavbi. Za etažne lastnike že pripravljajo program vzdrževalnih del. V kolikor se bo 

večina etažnih lastnikov strinjala s potrebnimi sanacijami, bomo pristopili k sanaciji. 

Pripravil: PSS Ptuj d.o.o. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1461/32: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj zagotovi sredstva za nabavo pralnih 

šob na gasilskih vozilih. Pri čemer naj v vsakem društvu namestijo te šobe na eno vozilo, s katerim 

bodo lahko očistili ceste blata, peska …, saj je po vsakem dežju na cestah večja količina blata in 

peska, ki pa ga upravljavci cest ne morejo dovolj hitro očistiti in odstraniti. Prav tako pa PGD Ptuj 

ne more zagotoviti vsem potrebam v danih situacijah in je nabava tovrstnih šob smotrna. Z 

pranjem cest bodo ceste varnejše za vse udeležence v cestnem prometu.  

Odgovor: Gasilci opravljajo gasilsko javno službo, ki zajema iz tega področja le dekontaminacijo in 

intervencijo. Medtem ko je dejavnost upravljanja cest in drugih javnih površin v pristojnosti druge javne 

službe. S prenosom te dejavnosti na gasilce bi posegali v drugo javno službo, hkrati pa bi gasilcem 

naložili naloge, ki jim po zakonu ne pripadajo. Vsaka javna služba odgovarja za svojo dejavnost v vseh 

pogojih torej tudi v času nesreče, še posebej, če je dejavnost povezana z odpravo posledic nesreče. 

Pripravil: mag. Janez Merc 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1462/32: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo o številu članov 

sveta zavoda v Vrtcu Ptuj. Pred kratkim so stopile v veljavo spremembe zakonodaje, s katero je 

bilo spremenjeno število članov sveta zavoda. Glede na to, da je v teku izbor nove direktorice 
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Vrtca Ptuj, naj se poda informacija o številčnem sestavu sveta zavoda Vrtec Ptuj, ki bo odločal o 

novi direktorici. 

Odgovor: Svet javnega vrtca v skladu z Zakonom o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja 

sestavljajo trije predstavniki ustanovitelja, pet predstavnikov delavcev in trije predstavniki staršev. Zakon o 

spremembah in dopolnitvah Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (Uradni list RS, 

št. 207/21) spreminja sestavo sveta zavoda v tri predstavnike ustanovitelja, tri predstavnike delavcev in tri 

predstavnike staršev, vendar v prehodni in končni določbi navaja, da sveti javnih vrtcev in šol nadaljujejo 

svoje delo do poteka tekočega mandata. 

Kar pomeni, da bo glasovanje za izbor ravnatelja/ice vrtca opravil svet zavoda v sestavi trije predstavniki 

ustanovitelja, pet predstavnikov delavcev in trije predstavniki staršev. 

Pripravila: Andreja Mulec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1463/32: Podajam pobudo v povezavi s pobudo 900/21, ki se nanaša na predlog, da se 

skliče delovni sestanek z vodstvom Zavoda za varstvo kulturne dediščine, ki je bil obljubljen že 

pred več kot letom dni, vendar do sestanka še do danes ni prišlo.  

Obrazložitev: V pobudi 25. 1. 2021 sem predlagal sklic sestanka z Zavodom za varstvo kulturne 

dediščine, na katerega nisem prejel odgovora. Zato ponovno predlagam, da se sestanek skliče z vsemi 

vpletenimi prav tako predlagam, da se k sodelovanju povabi predstavnike Ministrstva za kulturo, ki nam 

bodo podali odgovore. 

Prav tako predlagam, da strokovne službe pridobijo primere dobrih praks iz drugih občin po Sloveniji, ki jih 

po informacijah ne primanjkuje. Razen na ptujskem območju jih je bore malo.  

Odgovor: Sestanek kot ga predlaga svetnik sevda lahko skličemo; a glede na izkušnje sestanka, ki smo 

ga izvedli z ZVKD, ministrstvom in SOS, težko pričakujemo konkretne rezultate. V kolikr je to želja 

svetnikov bomo tak sestanekt tudi organizirali.  

Pripravila: Jasmina Krajnc 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1464/32: Ponovno podajam pobudo na mojo pobudo št. 268/7 in leta 2019, da strokovne 

službe Mestne občine Ptuj preverijo izpolnjevanje pogojev za plačevnaje neprofitnih najemnin za 

stanovanja po 90. členu Stanovanjskega zakona. 

Obrazložitev: Predlagam, da Mestna občina Ptuj in Podjetje za stanovanjske storitve preverita 

izpolnjevanje pogojev za pridobitev neprofitnega najemnega stanovanja po 90. členu Stanovanjskega 

zakona. To pomeni, da se lahko v vseh primerih, kjer se z odločbo ugotovi, da najemnik ne izpolnjuje 

pogojev za pridobitev neprofitnega stanovanja v najem, ne gre pa za obstoj krivdnega odpovednega 

razloga, se prične zaračunavati tržna najemnina v višini, kot je določena s sklepom o stanovanjski 

najemnini. 

Zaradi izboljšanja življenjskih razmer najemnikov neprofitnih stanovanj in nepravilnih podatkov za izračun 

najemnin obstaja verjetnost, da nekateri najemniki tako izkoriščajo status, ki jim več ne pripada. S tem 

nekaterim, ki izpolnjujejo pogoje za pridobitev neprofitnega stanovanja onemogočajo dostop do teh 

stanovanj in so socialno šibkejši v slabšem položaju.  

Takšno prakso je ubrala Mestna občina Ljubljana in izdala 334 odločb o prenehanju neprofitnih najemnin 

menim, da bi lahko bilo pri nas tovrstnih primerov približno med 15 – 20 %. Prav tako pa je na tem 

področju že izdelana sodna praksa.  

Stanovanjski zakon predpisuje, da mora biti najemna pogodba za neprofitno stanovanje sklenjena za 

nedoločen čas. To namreč določa 90. člen stanovanjskega zakona. Ta člen tudi pravi, da ima 

najemodajalec neprofitnega stanovanja pravico vsakih pet let od najemnika zahtevati, da predloži dokazila 

o izpolnjevanju pogojev za pridobitev neprofitnega stanovanja, ki jh opredeljuje pravilnik. 

Če najemnik ni upravičen do neprofitnega stanovanja, se pogodba lahko spremeni v najemno pogodbo za 

tržno stanovanje. Če se socialno stanje najemnika, ki za stanovanje plačuje tržno najemnino, spremeni, 
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lahko najemnik zahteva preveritev svojega socialnega stanja in vnovično spremembo tržne najemnine v 

neprofitno.  

Najemniku neprofitnega stanovanja (14. člen zakona) ni mogoče odpovedati najemne pogodbe, če zaradi 

izjemnih okoliščin, v katerih se je znašel (smrt v družini, izguba zaposlitve, težja bolezen, elementarne 

nesreče in podobno) ni zmogel poravnati najemnine in drugih stroškov, ki se plačujejo poleg najemnine.  

Vendar mora najemnik najkasneje v 30 dneh po nastanku okoliščin sprožiti postopek za uveljavljanje 

subvencionirane najemnine in postopek za uveljavljanje izredne pomoči pri uporabi stanovanja ter v tem 

roku o tem obvestil lastnika stanovanja. Če najemnik iz utemeljenih razlogov tega ni storil, mora to storiti 

najkasneje v 30 dneh po prenehanju teh razlogov. 

Odgovor: S postopkom preveritve smo pričeli, vendar smo v začetni fazi nastavljanja sistema, katerega 

bomo vzpostavili v doglednem času. 

Pripravila: Kornelija F. Orlač 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je na seji podal  

pobudo št. 1465/32: Na podlagi letošnjega obvestila za vpis otrok v 1. razred OŠ je povedal, da je 

od leta 2019 podal na temo šolskih okolišev in gravitacijskih območij podal več pobud sam,  pa 

tudi drugi svetniki. Na tem področju se v štirih letih ni naredilo popolnoma nič. Moti ga dejstvo, da 

nekdo iz strokovnih služb napiše, da ne vidi potreb po spremembah šolskih okolišev, kar je 

skrajno neprimeren odgovor. Meni, da so šole in starši tisti, ki vedo kakšne so potrebe po 

morebitnih spremembah, predvsem ob dejstvu da so določene šole enormno zasedene, ostale pa 

imajo le 1-2 oddelka vpisa. Zato podaja pobudo, da se na tem področju pričnejo aktivnosti še v 

letošnjem letu, v katerih naj sodelujejo tako šole, starši in občinska uprava, saj se potrebe 

spreminjajo.  

Odgovor: Kot je že bilo večkrat pojasnjeno s strani ravnateljev ptujskih osnovnih šol kot tudi vodstva 

občine, nekaterih svetnikov in strokovnih služb MO Ptuj, šolskih okolišev ni mogoče spreminjati na mah 

temveč gre za dolgotrajen in občutljiv proces. V njem je vključenih veliko dejavnikov kot so naravni 

prirastek prebivalstva, migracije znotraj občinskih meja, želje staršev otrok, šolski prevozi, itd., ki so v svoji 

osnovi konstantne spremenljivke. V preteklosti je bilo že tudi nekaj konkretnih pobud in predlogov, vendar 

zaradi omenjenih dejavnikov niso bile nikoli pozitivno sprejete, predvsem iz strani staršev otrok. 

Vsekakor ravnatelji osnovnih šol ob vsakoletnem vpisu preverijo številke in poizkušajo z prerazporejanjem 

doseči, da so vse šole (razen Ljudski vrt) dvooddelčne in da imajo vse dovolj otrok, da lahko delajo v 

okviru teh oddelkov. Po zaključeni integraciji šolskih prevozov v javni potniški promet z MZI – predvidoma 

do septembra 2022 – bomo skupaj, predvsem pa ravnatelji kateri najbolje poznajo situacijo, pripravili nov 

predlog in obliko morebitnih bodočih šolskih okolišev. 

Pripravil: Damijan Plajnšek 

 

Janez Rožmarin,  svetniška skupina Nova Slovenija je na seji podal  

pobudo št. 1466/32: Komisija za izbor športnika leta je že zasedala in izbrala naj športnika in 

športnico za leto 2021. Županji predlagajo, da bi podelili dvema dobitnikoma, ki prejmeta pokal na 

razglasitvi, še dodatno nagrado za posebne dosežke. 

Odgovor: V veljavnem proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2022 za ta namen ni predvidenih sredstev.  

Pripravila: Nuška Gajšek, županja 

 

  

          Nuška Gajšek 

               županja 


